

**United Nations
CONFERENCE
ON
TRADE AND EMPLOYMENT**

**Nations Unies
CONFERENCE
DU
COMMERCE ET DE L'EMPLOI**

UNRESTRICTED
E/CONF.2/C.6/12/
Add. 5
20 December 1947
ENGLISH - FRENCH
ORIGINAL: ENGLISH

SIXTH COMMITTEE: ORGANIZATION

CZECHOSLOVAKIA: PROPOSED AMENDMENT TO PARAGRAPHS 1 AND 2 OF ARTICLE 74

In the light of discussion in Committee VI in connection with Article 81, the delegation for Czechoslovakia suggests the following text for paragraphs 1 and 2 of Article 74:

- "1. The Conference being the supreme body of the Organization may overrule any decision of any organ of the International Trade Organization.
- "2. The powers and duties attributed to the Organization by this Charter and the final authority to determine the policies of the Organization shall be vested in the Conference."

SIXIÈME COMMISSION : ORGANISATION

TCHÉCOSLOVAQUIE : PROPOSITION D'AMENDEMENT AUX PARAGRAPHES 1 et 2 DE L'ARTICLE 74

A la suite des discussions qui se sont déroulées à la Sixième Commission au sujet de l'article 81, la délégation de la Tchécoslovaquie propose de modifier les paragraphes 1 et 2 de l'article 74 de manière à lire :

"1. La Conférence étant l'organe suprême de l'Organisation, peut annuler toute décision prise par tout autre organe de l'Organisation internationale du commerce".

"2. Les pouvoirs et attributions conférés à l'Organisation par la présente Charte ainsi que le pouvoir souverain d'arrêter la politique de l'Organisation seront dévolus à la Conférence."

RECEIVED

4 FEB 1948

UNITED NATIONS
CONFERENCE

B-16